
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-11-29, § 2 

 
 Tid: 29 november 2005 kl 9.00 – 9.50 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 12 december 2005 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Margarita Pulido (s) 
Madeleine Sjöstedt (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Hannah Ekeroos (kd), tjänstgörande 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s), §§ 1-28 
Berthold Gustavsson (m) 
Bo Holmberg (s) 
Petter Lindfors (m) 
Kathléen Nilsson (m) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Göran Wrene (s) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Mats Fager, Göran Gahm och 
Anette Scheibe samt borgarrådssekreteraren från roteln Kristina Söderlund. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 
Information om rampstyrning av Essingeleden och trafikkonsekvenser av påseglingen 
av Essingeleden  
------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Enhetschefen Mats Fager vid trafikkontoret informerade om rampstyrning av 
Essingeleden och trafikkonsekvenser av påseglingen av Essingeleden. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Fråga om bullerdämpande beläggningar  
----------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Göran Gahm vid trafikkontoret besvarade fråga av ledamoten Ann-
Marie Strömberg (v) om försök med bullerdämpande beläggningar söder om 
Stockholm och utlovade att återkomma med eventuell utvärdering av försöket. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret. 
 
 
Information från trafikchefen 
----------------------------------- 
 
Trafikchefen Per Aronson informerade om och inbjöd nämndens förtroendevalda till: 
 

• Gemensam middag för trafiknämnden och marknämnden den 13 december 
2005 kl 18.00 i Wenner-Gren Center. 

  
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för informationen. 
 
 
Fråga om program för utbyggnad av cykelbanor i innerstaden 
-------------------------------------------------------------------------- 
 
Avdelningschefen Göran Gahm vid trafikkontoret besvarade fråga av ledamoten Per 
Bolund (mp) om tidpunkt då program för utbyggnad av cykelbanor i innerstaden 
beräknas vara klart. 



  

 
Beslut 
 
Trafiknämnden tackade för svaret. 
 
 
Skrivelser för beredning 
----------------------------- 
 
Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafiknämnden enligt följande: 
 
1 Trafiksituationen vid Södra Ängby bollplan av ledamoten Ann-Marie Strömberg 
 (v) och ersättaren Per Ohlin (v) 
2 Alkolås på alla bussar av ledamoten Madeleine Sjöstedt (fp) 
3 Åtgärda trafiken på Gamla Bromstensvägen av ersättaren Petter Lindfors (m) 
4 Trafikkontorets låga andel miljöbilar av ersättaren Hannah Ekeroos (kd) 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret för beredning. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


